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Fizyk Agnieszka Couderq postuluje wprowadzenie inwermektyny do
leczenia  COVID-19.  Wskazuje,  że  jest  to  lek  skuteczny  i
bezpieczny. Jego wdrożenie jest konieczne, ze względu na to,
że  wirus  SARS-Cov-2  szybko  mutuje  i  uodparnia  się  na
szczepionki. Tymczasem WHO odradza stosowanie tego leku.
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